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Verslag van de openbare vergadering van de Auditcommissie d.d. 7 maart 2023

Aanwezig:
Leden: dhr. J. Janssen (Voorzitter, PAK), dhr. H. Offermans (PvdA), dhr. B. Nelissen (BBB Lijst Palmen), mw. 
A. Lust (Lijst Borger), mw. Arts (SP), dhr. M. Houben (LBL) en dhr. F. Joosten (VVD).

Collegeleden: wethouder Van Dijk

Ambtelijke ondersteuning: dhr. F. Van Kalsbeek, Mw. M. van Mierlo, dhr. Akkermans

Externe ondersteuning:
Griffie: P. Peeters (Griffier)
Toehoorders: dhr. J. Arts (SP)
Afgemeld: dhr. G. Luit (PAK)

Nr. Onderwerp Afspraak/besluit/conclusie
01. Opening en mededelingen Opening 19:45 uur

Afmelding: dhr. G. Luit (PAK)

02. Ter vaststelling Ter vaststelling:
a. Concept verslag 8 november 2022 (zie bijlage)
Ongewijzigd vastgesteld

b. Actiepunten (zie bijlage)
Ongewijzigd vastgesteld

c. Aandachtspuntenlijst. Deze wordt ter informatie geagendeerd. 
Ongewijzigd vastgesteld.
Streefdatum afdoening zal de eerstvolgende keer aangevuld worden

d. Actieve informatieplicht & Passieve informatieplicht
Weth. Van Dijk geeft toelichting op:
- Informatie/planning voorjaarsbrief
Wordt een voorjaarsbrief. Planning zal z.s.m. gedeeld worden. De 
brief zal voor het zomerreces met de raad gedeeld.
- Schrijven Provincie:
Scherper motiveren wat in de begroting incidenteel of structureel is

03. Rekenkamercommissie Dhr. E. Lemmens geeft toelichting op de stand van zaken 
rekenkameronderzoeken.
Twee onderzoek lopen:

- Toezicht en handhaving jeugdproblematiek, Samen met 
Landgraaf en Heerlen.

- Doe mee onderzoek van de NVRR: Klachtenafhandeling 
(80 gemeenten incl. prov. En waterschappen). Ook 
samenwerking met nat. Ombudsman. Eind dit jaar een 
rapport. Mooie benchmark.

Nieuwe wet WGR. Rekenkamerfunctie met raadsleden moet herzien 
worden. Hebben we tot 1 januari 2023 de tijd voor. Moet een 
rekenkamer worden. Notitie komt 3e kwartaal naar Auditcommissie 
toe. Kunnen een begeleidingscommissie gaan werken die uit 
raadsleden bestaat.

Griffier geeft toelichting op de stand van zaken nieuwe WGR.

04. Discussiestuk aanbesteding 
accountant

Weth. Van Dijk en de griffier geeft toelichting op de discussienota

Advies van weth. is om gebruik te maken van de mogelijkheid tot 
verlenging. 
VVD: Aanbieders zijn mager. Met KSG voor een goede prijs een 
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goed product gekregen. Bestendigheid biedt ook rust in de 
organisatie. Volgen lij van weth. Nog één keer verlengen.
LBL: Sluit me hier helemaal bij aan. Nu verlengen, dan aanbesteden. 
Klein kantoor, gaat heel soepel.
Lijst Borger: Hoe is de ambtelijke samenwerking.
Van Mierlo: Samenwerking verloopt heel soepel. Denk met de 
organisatie mee. Als andere accountant dan brengt dat veel werk met 
zich mee. 

Als je nu aanbesteed met twee jaar verlengen, dan zit je aan een 
Europese aanbestedingsprocedure. 

PvdA: Kan over de hoogte van de prijs contact opnemen met de 
huidige accountant?
Weth. Van Dijk: Accountant zal ook kijken nar de wijze van 
samenwerken met ons. Kunnen zeker vragen wat de inschatting is 
voor komend jaar.

Griffier: Als je Europees of nationaal aanbesteed, geef je ook een 
indicatie van de verwachte prijs.

Van Mierlo: Als voor 3 plus 2 maal verlenging van 1 jaar. Per jaar 
nu al 40.000,- Dan is al snel Europese drempel bereikt.

Lijst Borger: Kun je niet gewoon enkel drie jaar aanbesteden en 
daarmee onder de 214.000,- blijven?

Weth. Van Dijk: Dan moet je te vaak opnieuw aanbesteden, kost ook 
tijd en geld. Alles is duurder geworden. 

BBB Lijst Palmen: We verwachten dat de kosten toe zullen nemen, 
maar weten niet hoe het er over drie jaren uit zal zien.

VVD: Wisselen van accountant brengt ook organisatorische kosten 
met zich mee. Afvragen of je dan iedere drie jaren een nieuwe 
accountant moet nemen.

Voorzitter: 
- Besluit is om voor nu één jaar een verlening. Griffier zal 

raadsvoorstel voorbereiden voor eerstvolgende 
bijeenkomst. 

- Parallel daaraan zal direct, in overleg tussen afd. financiën, 
inkoopregisseur dhr. Schrijen en de griffier een 
aanbestedingsvoorstel opgesteld worden voor de 
eerstvolgende bijeenkomst voor de auditcommissie. 

05. Controleprotocol 
accountantscontrole jaarrekening 
2022, 2023/5

Weth. Van Dijk geeft met mw. Van Mierlo toelichting en 
beantwoord gestelde vragen.

De commissie adviseert unaniem voor behandeling van het 
raadsvoorstel/besluit:
Het controleprotocol accountantscontrole jaarrekening 2022 
inclusief normenkader vast te stellen.

De commissie adviseert m.u.v. LBL en BBB Lijst Palmen het 
voorstel als akkoordstuk te behandelen in de raadsvergadering van 
21 maart 2023.

06. Eerste aanzet gemeentelijk inkoop- 
en aanbestedingsbeleid

Weth. Van Dijk geeft toelichting en beantwoord gestelde vragen.
College heeft voorstel aangehouden. Zat met name in bedragen en 
integraliteit van de procedures incl. de borging daarvan. Komt in 
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april in college en vervolgens in de Auditcommissie.
Komt waarschijnlijk eerstvolgende keer in de auditcommissie.
Managementletter zal in mei naar de Auditcommissie komen.

07. Planning P&C 2023 Weth. Van Dijk geeft toelichting en beantwoord gestelde vragen.
PvdA: Let op de periode die we als raad hebben om vragen te 
stellen.
Weth. Van Dijk: proberen om de 1e b-rap biet op 2 mei maar één 
week eerder in het college te behandelen.
BBB Lijst Palmen sluit zich bij opmerking PvdA aan.

08. Bestuursrapportage BsGW Weth. Van Dijk en dhr. Akkermans geven toelichting’

VVD: Zijn kritisch. Hadden gevoel dat BsGW niet in control was. 
Er zijn verbeteringen aangekondigd, maar de systematiek die 
gehanteerd wordt is men niet in control. Voorbeeld zijn de kosten 
van bezwaar. Veel lager dan ingeschat. Hierdoor nog niet gerust op 
de uitkomst.
Weth. Van Dijk: Zal dit oppakken. Er zitten wel fluctuaties in de 
cijfers. Is niet altijd goed in te schatten. Snappen het 
voorzichtigheidsprincipe, maar moeten wel kijken of er niet strakker 
geraamd kan worden.
VVD: Licht dat dan toe in de rapportage.

LBL: Aantal verzoeken om kwijtschelding kent een grote afname. 
Wat is hiervan de oorzaak?
Akkermans: Niet helemaal duidelijk, maar bijv. meer mensen aan 
het werk in Brunssum.
Weth. Van Dijk: Als we naar de bedragen kijken, dan valt de afname 
mee. Wellicht dat de cijfers nog niet actueel zijn.

Lijst Borger: Klopt het dat de BsGW geen automatische 
kwijtschelding meer hanteert?
Weth. Van Dijk: Als de BsGW dat wijzigt, dan moet er een indicatie 
zijn van wijziging in het inkomen.

Dhr. Akkermans: Er komt nog een definitief overzicht over 2022. 
Dan ook specifiek voor Brunssum. 
Complete plaatje 2022 zal indien mogelijk voor eerstvolgende keer 
geagendeerd worden.

Lijst Borger: Kunnen de Covid kosten naar het Rijk verlegd 
worden? 
Dhr. Akkermans: Daar is nog geen duidelijkheid over.

LBL: Brief BsGW tijdpad harmonisatie. Daarin wordt tijdpad 
opgerekt. 
Wanner gaan wij bespreken/besluiten of er al dan niet maatwerk 
toegepast kan worden?
Weth. Van Dijk: Wachten voorstel ten aanzien van de kosten van 
BsGW af.

09. Rondvraag & sluiting vergadering Sluiting om 21:20 uur
P. Peeters, 7 maart 2023


